
 

 

Zápis ze Školské rady ZŠ Bratří Čapků 

Schůzka se konala: 31.srpna 2015 

Přítomni: Ing. Jaromír Beránek, Mgr. Šárka Kratochvílová, Štěpánka Žlůvová, Martina  

 Šrejberová,  Martin Křížek, Dominika Čapková 

Omluveni: ------------------- 

Program: 1. Změny ve škole: 

  -  ŠR byla informována o úpravách a stavebních změnách, které proběhly 

  v období hlavních prázdnin (výměna vstupních dveří a zavedení čipového  

                         čipového systému, výmalba chodeb na II.stupni)  

     - instalace interaktivního dataprojektoru ve dvou učebnách na I.stupni 

  

 2. Schválení předložených dokumentů: 

  - Výroční zpráva školy (pro: 6; proti: 0) 

  - Školní řád, plusové a minusové body – změny neproběhly  

 

 3. ostatní, diskuze 

 - školní jídelna – dotaz na kvalitu stravy ve školní jídelně na podkladě stížností na 

                    jaře roku 2015 → členové školské rady se shodli, že je i nadále třeba sledovat, 

                    jaké produkty se kupují a posléze používají ve školní jídelně, a to jednak  

                    prostřednictvím účetních dokladů, tak i na základě zkušeností strávníků 

   

v Úpici 31.8.2015 

 

Zapsala:  Mgr. Šárka Kratochvílová 

 


